
  

Zápisnica 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bašovciach 

konaného dňa 18.04.2017 o 17.00 hod. 

 

Prítomní: viď prezenčná listina 
  
Program:  
 
 

1. Kontrola uznesenia 
2. Voľba hlavného kontrolóra. 
3. Schválenie záverečného účtu obce Bašovce a celoročné hospodárenie obce za rok 2016           
( záverečný účet,  výročná správa, správa audítora ) 
4. Stanovisko hlavného kontrolóra obce Bašovce k záverečnému účtu obce Bašovce za rok 2016 
5. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Bašovce na II.    polrok 2017 
6. Odsúhlasenie použitia rezervného fondu na rekonštrukciu MŠ. 
7. Schválenie predbežného územného plánu na priemyselnú výstavbu 
8. Rôzne 
9. Diskusia 
10. Záver 

 

 

Otvorenie 

Starosta obce Ing. Ľubomír Dekan privítal  poslancov a jedného hosťa a otvoril zasadnutie obecného 
zastupiteľstva. Starosta obce navrhol za zapisovateľku Eriku Petrášovú a za overovateľov zápisnice 
navrhol Ing. Máriu Urbanovú a Michala  Pavloviča. 
Kontrola uznesenia 

OZ konštatovalo,  že uznesenia prijaté na 12. zasadnutí OZ boli splnené. 

Voľba hlavného kontrolóra 

Starosta obce oznámil  poslancom OZ že na obec bola doručená len jedna obálka s kandidátom na 
funkciu hlavného kontrolóra obce a to od adresáta: Ing. Anna Dekanová. Poslanci obálku skontrolovali, 
či nie je poškodená a následne ju otvorili. Skontrolovali obsah obálky. Ďalej podľa požiadaviek 
výberového konania skontrolovali  či sú splnené všetky požiadavky na funkciu hlavnej kontrolórky v obci 
Bašovce. Nasledovalo hlasovanie a  hlasovaním bola za kontrolórku obce zvolená Ing. Anna Dekanová. 

Schválenie záverečného účtu obce Bašovce a celoročné hospodárenie obce za rok 2016 ( záverečný 
účet, výročná správa, správa audítora ) 
 

       V tomto bode požiadal starosta ekonómku obce o informácie ohľadom schválenia záverečného účtu 
obce Bašovce a celoročného hospodárenia obce za rok 2016. Bolo odpovedané aj na konkrétne otázky. 
Všetky podklady dostali poslanci v týždennom predstihu a tak ich už mali preštudované a preto dávali, 
len doplňujúce otázky. 

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Bašovce na II.    polrok 2017 



  

Starosta požiadal poslancov o preloženie tohto bodu na ďalšie zasadanie OZ nakoľko obec má kontrolórku 
až od dnešného zvolenia. 

Odsúhlasenie použitia rezervného fondu na rekonštrukciu MŠ. 
Poslanci dostali rozpočtové opatrenie č. 1/2017. Bola vysvetlená potreba schválenia tohto opatrenia 
nakoľko MŠ v obci Bašovce je v havarijnom stave a potrebuje rozsiahlu rekonštrukciu. Poslanci rozpočtové 
opatrenie schválili. 
Schválenie predbežného územného plánu na priemyselnú výstavbu 
Poslanci dostali vysvetľujúce stanovisko firmy 1 Shelfco s.r.o. v dostatočnom predstihu. Z tohto stanoviska 
jasne vyplýva, že nie je potrebné niečo schvaľovať, ale je potrebné sa zo zámerom firmy 1 Shelfco s.r.o. 
oboznámiť a do budúcna sa správne rozhodnúť. V tomto bode padlo veľa podnetných otázok a veľa 
potrebných odpovedí. Najväčšia zodpovednosť bude poslancov čakať v budúcnosti pri schvaľovaní 
jednotlivých krokov a postupov tejto výstavby. 
Rôzne 
 
Starosta upresnil informácie o stave vybavovania podkladov pre rekonštrukciu MŠ. Ďalšie o čom     

starosta informoval bolo, že už je zakúpený a odskúšaný mulčovač. 

Diskusia 

Poslanci spomenuli občasné spaľovanie na rybníku, ale aj v obecnej kompostárni. Starosta informoval že 

do kompostárne vozia niektorí občania aj odpad, ktorý tam nepatrí a v tomto týždni tam pristihol občana 

inej obce ako tam vyhadzuje svoj odpad. Bolo to počas sviatkov a naviac bol obsah kontajnera zapálený.   

Poslanci navrhujú vysadenie rýchlo rastúcej zelene  pri oplotení kompostárne. Starosta informoval, že 

haluzovinu vyviezol na skládku do Veľkého Orvišťa a zvyšok dohodol s PD Granelam o presune na ich 

hnojisko, ale až v jesennom čase. Poslanci sa zaujímali o funkčnosť verejného osvetlenia a o chýbajúcu 

zeleň, ktorá po vysadení uschla. Poslanci navrhli aj vysadenie zelene v prednej časti kompostárne. Bola 

spomenutá parkovacia plocha, ktorá sa konečne začala využívať a poslanci navrhli  zistiť možnosť 

vybudovať podobnú aj v časti za chodníkom smerom na V. Orvište. 

Záver 

Zasadnutie OZ v Bašovciach ukončil starosta obce poďakovaním všetkým prítomným za  účasť. 

 
 

 V Bašovciach,  dňa  24.04.2017                                                                   
                                                                                                  
 

     ........................................ 
                                                                                                                 Ing.  Ľubomír Dekan  
           starosta obce  
  
 
 

Zapísala: Erika Petrášová                                                                                          
             …...................................... 

             …...................................... 

                 overovatelia zápisnice 


